T

17 Pieces
1017 m2
Réf. ST2419
125 000 €

St-Tropez

Maison a louer (83990)
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rénovée récemment, son vaste double sgjour, sa cuisine et ses 11 INTERMNATIONAL

chambres ont été pensés tels une oeuvre d'art ou les espaces se
succedent sans jamais interrompre la vue sur le paysage et la quiétude
du lieu. Son jardin est une ode a la nature, mixant harmonieusement
especes Meéditerranéennes et tropicales. Proche des plages et du

centre ville la situation géographique est idéale. Ref ST2419

Saint-Tropez - Discover this unique property, nestled in an idyllic setting with
breathtaking sea views.This timelessly charming residence is dedicated to the
Tropezien art of living.Entirely renovated recently, its vast double living room,
kitchen and 11 bedrooms have been designed like a work of art, with one space
following another without ever interrupting the view of the landscape or the
tranquillity of the place.The garden is an ode to nature, with a harmonious blend of

Mediterranean and tropical species.Close to beaches and the town centre, the
location is ideal. Ref ST2419
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